

Bestyrelsesmøde d 3/5-22

Til stede: Mette G, Anne Dorthe, Mette L, Christian, Birgit og Tanja

Pkt. 1.

Gunnild var inviteret og det meste af mødet gik med en god snak om hendes opstart og hverdag. Hun er glad for at være her og føler sig godt taget imod

Hun nævnte et par enkelte udfordringer såsom vandvognen, der er ret utæt. Christian undersøger vedr. evt. ny vandvogn og om vandingsanlægget kan benyttes/laves

Til info: der skulle være 9 paller piller på vej

Pkt. 2.: økonomi

Birgit fremlagde regnskab igen for de første 4 mdr. denne gang inkl. lønudbetalinger. Godt nyt: vi skylder ingenting længere

Div.: hø/wrap i hal 4

Der undersøges priser til indkøb af hø. Planen er, at alle kan få mulighed for at bestille hø via rideskolen til en god pris.

I sidste referat nævnte vi, at der er en udfordring, at der er mange, som har eget hø stående i hal 4. og det det fylder meget og med ovenstående løsning kan det skabe mere plads, når der findes en løsning på fælleskøb.

Når bestyrelsen finder en løsning for indkøb af hø og får et overblik over, hvor mange opstalter som ønsker at være en del af denne ordning. Bliver vi nød til at kigge ind i, hvorledes vi løser pladsen i hal 4 for dem, som fortsat ønsker opbevaring af eget hø/wrap i hal 4. Derfor vil en brugerbetaling for pallepladsen af eget hø/wrap komme på tale. Hvor vi naturligvis vil give en frist for, hvornår denne betaling vil træde i kraft fra, når vi har en færdig aftale om indkøb af hø til rideskolen.